

Theme 主题 1

K@T

Water-Soil • Mountain-Forest • Wetland 水土·山林·湿地

Dec. 2022 – March 2023 12th • 14th April 2023
2022年12月 – 2023年3月 2023年4月12日• 14日



Connect the World Days and Sustainable Agri-Food Systems

Dec.-Mar. World Days/Weeks: Soil • Mountain • Wetland •

Water • Forests • Meteorology (Weather) etc.

连接世界日和可持续农食系统

12-3月世界日/周：土·水·山·林·湿地·气象(天气)等

April 12th Soil-Mountain-Forestry 4月12日-山地·土壤·森林

CET 9:00-11:30 | Beijing Time 15:00-17:30
欧洲中部时间 9:00-11:30 | 北京时间 15:00-17:30



Organizer: Natureherit DC & Knowledge@Terra Classrooms (K@T)

Co-Organizer: Institute of Agricultural Science and Technology Information, Shanghai Academy of Agricultural Sciences (SAAS-IASTI)

由自然颖源 (Natureherit DC) & 地域知识课堂 (K@T) 平台主办, 上海农业科学院农业科技信息研究所 (SAAS-IASTI) 协办。

Main publishing platform:

Knowledge@Terra Classrooms @ EU Capacity4dev Platform

<https://europa.eu/capacity4dev/knowledge-terra-classrooms>

Capacity4Dev is the European Commission's knowledge sharing platform for International Cooperation and Development a.o.

欧盟委员会国际合作发展知识共享平台 Capacity4Dev, 地域知识课堂分组平台等提供信息传播。

Join Zoom Meeting 参会链接

<https://us06web.zoom.us/j/81741379025?pwd=SnBraE1KT3dJVThsTOVoMXJKQ0lEUT09>
Meeting 会议 ID: 817 4137 9025 | Passcode 密码: 668800

Offline Location:线下会场:

Shanghai Academy of Agricultural Sciences (SAAS), 2nd Floor, Library of Institute of Agricultural Science and Technology Information, Building 3, Jinqi Road 1000, Shanghai, China
上海市农业科学院奉浦院区, 金齐路1000号, 3号楼2楼, 农业科技信息所图书馆

NATURE
HERIT
自然 颖源

K@T



上海市农业科学院
农业科技信息研究所



Theme 主题 1

K@T

Water-Soil • Mountain-Forest • Wetland 水土·山林·湿地

Dec. 2022 – March 2023 12th - 14th April 2023
2022年12月 – 2023年3月 2023年4月12日·14日



Connect the World Days and Sustainable Agri-Food Systems

Dec.-Mar. World Days/Weeks: Soil • Mountain • Wetland •

Water • Forests • Meteorology (Weather) etc.

连接世界日和可持续农食系统

12-3月世界日/周：土·水·山·林·湿地·气象(天气)等

April 14th Water-Wetland 4月14日-水·湿地

CET 9:00-11:30 | Beijing Time 15:00-17:30
欧洲中部时间 9:00-11:30 | 北京时间 15:00-17:30



Organizer: Natureherit DC & Knowledge@Terra Classrooms (K@T)

Co-Organizer: Institute of Agricultural Science and Technology
Information, Shanghai Academy of Agricultural Sciences (SAAS-IASTI)

由自然起源 (Natureherit DC) & 地域知识课堂 (K@T) 平台主办, 上海农业科学院农业科技信息研究所 (SAAS-IASTI) 协办。

Main publishing platform:

Knowledge@Terra Classrooms @ EU Capacity4dev Platform

<https://europa.eu/capacity4dev/knowledge-terra-classrooms>

Capacity4Dev is the European Commission's knowledge sharing platform for International Cooperation and Development a.o.

欧盟委员会国际合作发展知识共享平台 Capacity4Dev, 地域知识课堂分组平台等提供信息传播。

Join Zoom Meeting 参会链接

<https://us06web.zoom.us/j/81741379025?pwd=SnBraE1KT3dJVThsTOVoMXJKQ0lEUT09>

Meeting 会议 ID: 817 4137 9025 | Passcode 密码: 668800

Offline Location:线下会场:

Shanghai Academy of Agricultural Sciences (SAAS), 2nd Floor, Library of Institute of Agricultural Science and Technology Information, Building 3, Jinqi Road 1000, Shanghai, China
上海市农业科学院奉浦院区, 金齐路1000号, 3号楼2楼, 农业科技信息所图书馆

NATURE
HERIT
自然 起源

K@T



上海市农业科学院
农业科技信息研究所

